
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 11 

 
Днес, 10.09.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и   спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.15 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.1 от Дневния ред:  
 
Яна Генова запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-4761/03.06.2024 г. 
относно Стратегия за подкрепа на личностното развитие на децата и 
учениците за 2024 – 2026 година  придружен с писмо вх.№ СОА24-ВК66-
4761/1/18.07.2024 г.  и писмо вх.№ СОА24-ВК66-4761/4/05.09.2024 г. Тя поясни, че 
Стратегията е за двугодишен период, но поради забавянето на общинския 
съвет е представена сега. В рамките на един месец беше подложена и на 
обществено обсъждане, но за съжаление нямаше интерес от  
заинтересованите страни.  
М.Боршош сподели, че ще гласува „въздържал се“, тъй като стратегията е 
много закъсняла като документ. Има нови промени  по вектори и политики, 
които ще е необходимо да бъдат разяснени. Той заяви, че да се приема 
стратегия през месец септември е повече от неловко, тъй като няма да може 
да бъде изпълнена. 
Е.Йорданова  зададе въпрос към вносителя, до колко плана за действие е 
отворен за да могат да се правят предложения и промени за 2025 г. 
Я.Генова  поясни, че документа е изцяло динамично променящ се и отворен и 
предложенията ще са добре дошли. 
По т.2 от Дневния ред: 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Точката беше водена от зам.-председателя на комисията Татяна Георгиева. 
 
По т.3 от Дневния ред:  
 

В.Тагарева  запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК08-10386/18.07.24 г. 
относно отпускане на средства за извършване на спешни и неотложни 
ремонтни дейности на залата в сградата на кметство с.Кокаляне, район 
Панчарево. 
  
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
  

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По доп.т.1 от Дневния ред: 
 
Д.Темелкова   запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-5241/15/19.07.2024 г. 
относно финансиране на одобрени проекти по обявена сесия за набиране на 
проектни предложения за 2024 г. по Програма за ремонт и изграждане на 
общинска спортна инфраструктура, в изпълнение на Решение № 215/13.06.2024 
година на Столичен общински съвет 
Е.Йорданова сподели, че програмата се нуждае от повече средства , защото 
сега са финансирани само осем района, а кандидатстваха 41 проекта. 
Документацията бе много голяма и е необходимо повече време за оценяване. 
Необходимо е увеличаване на бюджета. 
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Д.Шалъфов сподели, че протокола са отбелязани  препоръки дали някои от 
критериите да не обмислят за догодина.  
М.Боршош предложи , да се запише в проекта за решение оптимизиране на 
Програмата и това ще бъде гаранция ще се извършат промени . 
Д.Шалъфов поясни, че не е необходимо да се бърза , трябва задълбочено да се 
обсъди какви да бъдат критериите и тогава да  се внесе доклад. До следващата 
програма има много време.  
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
т.4  
Писмо вх.№СОА24-НЦ62-724/1/12.07.24 г. относно промяна в работата на 
Консултативен съвет по политиките за младежта към кмета на СО и 
удължаване срока за кандидатстване за членство в Съвета 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  приема писмото за сведение. 
 
 
 
т.5 РАЗНИ 
В.Лилков сподели, че е задал въпрос  кмета на общината, но все още няма 
отговор. Той попита членовете на комисията дали някой  знае, че София ще 
кандидатства домакинство на зимни младежки олимпийски игри 2028 г. Лилков 
заяви, че това е инициатива на президента, но въпроса е изключително важен  и 
не може да се взима решение без знанието на общината, на СОС и на комисията. 
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Е.Ангелова каза да не се правят прибързани изводи и г-н Лилков ще получи 
отговор на своето питане. 
  
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 13.47 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 26.07.24 г. 
 
 
 
Експерт:                          Председател:                

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
       

 
 
 
 
                                                                             Зам. предс.:                  
                               /Татяна Георгиева/ 
 
 
 
 
 
 
                                                                           Зам.-предс.:                 
                                                                                                         / Еньо Савов / 


